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Ronnebyortens ÄSKO   Protokoll fört vid styrelsemöte 
      i Gammelstorp 2017-04-11. 
 
Närvarande: Per Bertland, Bertil Enarsson, Bengt Viktorsson, Mathias Jäghagen, 
Lars Engdahl, Ronny Jönsson och Sven Holgersson. 
Frånvarande: Markus Svensson och Tomas Hansson.  
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 

§ 2  Till sekreterare för mötet valdes Sven Holgersson. 
 

§ 3  Till att justera dagens protokoll valdes Ronny Jönsson. 
 

§ 4  Dagordningen godkändes. 
 
§ 5  Föregående protokoll lästes upp och godkändes. 
 

§ 6  Konstituering av styrelsen: 
 a) Till vice ordförande valdes Bertil Enarsson. 
 b) Till sekreterare valdes Sven Holgersson. 
 c) Till kassör valdes Tomas Hansson. 
 d) Till vice sekreterare valdes Ronny Jönsson. 
 e) Till statistik- och rapportansvarig valdes Markus Svensson. 
 f) Till fastighetsansvariga valdes Per Bertland och Mathias Jäghagen. 
 g) Till webbmaster valdes Markus Svensson. 
 h) Till administratör i Jaktvakt valdes Mathias Jäghagen och Markus Svensson. 
 i) Till aktivitets- och trivselansvarig valdes Bengt Viktorsson. 
 

§ 7  Val av firmatecknare: 
  Lars Engdahl 19610320-xxxx och Tomas Hansson 19710109-xxxx valdes, 
  att var och en för sig, äga rätt att teckna firman. 
   

§ 8  Reflektioner kring årsmötet. 
  Vid årsmötet, som hölls i Hasselstad bygdegård, närvarade cirka 40 personer 
  och 18 jaktlag av 41 var representerade. 
  På årsmötet diskuterades om jaktstarten på älg skulle flyttas fram tolv dagar i 
  förhållande till jakttabellen. Beslut togs att jaktstarten på älg även i år blir enligt 
  jakttabellen, andra måndagen i oktober. Bland annat säkerhetsrisker med att 
  flytta jaktstarten till en lördag framlades som argument, då flera jaktlag jagar i 
  eller i nära anslutning till friluftsområden. 
  Årsmötet sammanfattas som bra med meningsfulla diskussioner. Dock kunde 
  uppslutningen varit bättre. 
 

§ 9  Spillningsinventeringen kunde vid mötestillfället ej visa på några siffror eller 
  trender för den gångna vintern, då sista inventeringstillfället just hade passerats. 
  15 av ca 60 rutor var rapporterade. 
  Nya rutor kommer att placeras ut på nya marker och på marker som av olika 
  orsaker ännu inte tilldelats några. Inventeringsrutor kommer också att plockas 
  bort ur systemet från de marker som lämnat skötselområdet. 
 
§ 10  Skyddsjakten på kronvilt 
  Än så länge har skyddsjakten på kronvilt inte givit något resultat. 
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  Ett kronvilt har däremot blivit påkört i Ettebro. 
  Styrelsen uppmanar markägare och jägare att rapportera in betesskador på bark 
  så snart de upptäckts oavsett tid på året. 
  Styrelsen ger sig själv kritik på hanteringen av årets skyddsjaktsärende och ser 
  över sitt sätt att handla vid framtida skyddsjaktsärenden. 
 

§ 11  Skötselplan älg. 
  Skötselområdet har tappat ca.1600 hektar mark under året. Styrelsen och 
  tilldelningsgruppen ser över om skötselplanen ska revideras inför den 
  kommande jaktsäsongen. 
  Skötselplanen kommer att ses över på nästa styrelsemöte, då också representant 
  från tilldelningsgruppen kommer vara kallad. 
 

§ 12  Skötselplan kronvilt 
  Skötselplanen på kronvilt kommer också att ses över på nästa styrelsemöte, 
  tillsammans med representant från tilldelningsgruppen. 
 

§ 13  Rapporter och skrivelser. 
 a) Information från Länsstyrelsen angående Viltdata. 
 b) Protokoll från viltförvaltningsdelegationen. 
 c) Viktig info från Trafikverket, vidarebefordrat från Länsstyrelsen, angående 
  jakttorn placerade för nära allmän väg. 
 d) Länsstyrelsen bjuder in till möte angående utfallet av årets älgjakt den 19/4. 
  Äskot representeras av Bertil och Per. Sven är ersättare. Mathias kommer 
  deltaga, men som representant för äfot. 
 

§ 14  Verksamhets- och mötesplan för 2017/2018. 
  Samrådsmöte 3/5, Hasselstad. 
  Styrelsemöte 18/5, Gammelstorp. 
  Styrelsemöte 8/6 Gammelstorp. 
  Möte med arbetsgrupperna 29/6, Gammelstorp. 
  Sommarträff 8/8, Gammelstorp. 
   

§ 15  Övriga frågor. 
  Inga övriga frågor fanns att behandla. 
 

§ 11  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Ronny Jönsson 

 
 

 Ordförande 
 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


